
 

MUSTJALA KOOLI HOOLEKOGU 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL NR 3-2024-2025 

Aeg: 23.04.2025, kell 16.00-17.30 

Toimumiskoht: Mustjala Kool 

Kutsutud: Marii Maamägi; Ilme Kolter; Katrin Paumees; Talvo Vinter; Aare Allik, Meelis Kaubi, 
Edith Viira, Eva Toom 

Koosoleku kokkukutsuja ja juhataja: Marii Maamägi 

Protokollija: Edith Viira 

Osalejad: 

Marii Maamägi - lasteaia vanemate esindaja, 

Edith Viira - kooli lastevanemate esindaja, 

Eva Toom- kooli lastevanemate esindaja, 

Katrin Paumees- lasteaia õpetajate esindaja, 

Ilme Kolter - kooli õpetajate esindaja, 

Talvo Vinter- vilistlaste esindaja, 

Aare Allik - Mustjala osavallakogu esindaja, 
Meelis Kaubi - koolipidaja esindaja, 
Kristiina Paunel - direktor. 

 

Päevakord: 

1. Valikud uute koolide osas 7-9 klass ja transpordi korraldus 
 

2. Kokkuvõte, mida tehtud ja mida plaanis teha, et lahkunud lapsi kooli tagasi ja uusi 
värvata. 

3. Kuidas kaasata kogukonda kooli tegemistesse, mida saab kool kogukonnale lisaks 
pakkuda. 

4. Jooksvad küsimused. 
 
Koosoleku käik: 

 

● Direktor Kristiina Paunel annab ülevaate sellest, kuhu kooli lapsed edasi lähevad. 
Hetkel 6 last on valinud Hariduse kooli ja 1 laps läheb Kärla Põhikooli. Transpordi 



korraldusest hetkel veel selget ülevaadet ei ole, kuna ei ole kindlalt teada, mis kellast 
hakkavad sügisel koolides tunnid. Kärla kooliga ei ole probleemi, sest buss käib 
Mustjala- Kärla vahet ka praegu. 

Meelis Kaubi lisab, et kui transpordi praegused ajad ei sobi üldse, tuleb valla poolt 
need üle vaadata, aga see kõik selgub vastavalt vajadusele. 

 

● Marii Maamägi rääkis, et abivallavanem tegi ettepaneku korraldada ajurünnak, et 
kuidas tuua lapsed tagasi meie kooli ja lasteaeda. Direktor Kristiina Paunel ütles, et 
uuel õppeaastal tulevad lasteaiast kõik kolm lõpetajat Mustjala kooli esimesse klassi.  
Ta näitas tabelit, kus on ülevaade Mustjala piirkonna lastest kes käivad mujale 
lasteaeda ja kooli.Arutleti selle üle, mis on need põhjused, miks need lapsed ei käi 
oma piirkonna lasteaias ja koolis. Palju tuleb mugavusest, vanem käib linnas tööl ja 
lihtsam lapsed viia Kuressaarde. Aga on lapsi, kelle kohta ei tea. Aare Allik tegi 
ettepaneku, et peaks järgi uurima, kes on need lapsed kes elavad meie piirkonnas, 
aga käivad mujale kooli/lasteaeda, et siis edasi vaadata, kuidas saaks neid meelitada 
oma piirkonna kooli/ lasteaeda. Kool ja lasteaed peaksid neid enda juurde ise 
kutsuma ja võibolla korraldama lahtiste uste päevad, et vanemad saaksid siia 
vaatama tulla. See lähenemine peaks olema rohkem isiklik.  Marii Maamägi leidis, et 
see on meie kõigi ülesanne neid lapsi siia meelitada, nende vanematega sellest 
rääkida. Ka osavalda peaks minema selle jutuga, et uurida kes on need lapsed kes 
potensiaalselt võiksid käia meie piirkonna koolis/lasteaias. Uuel õppeaastal on 
praeguse seisuga meie lasteaias 11 last. 
 

● Direktor Kristiina Paunel rääkis plaanidest, mis tulevad Väikekoolide võimestamise 
projekti raames. Need tegevused peavad kaasama ka kogukonda. Kooli lõpus on 
planeeritud reis Ida- Virumaale, kuhu saavad kaasa minna ka lapsevanemad. 
Planeeritud on uude õppeaastasse  ka avatud kokandusring ja teadusring kus lapsed 
koos vanematega ja ka inimestega kogukonnast osaleda saavad.  
 

● Meelis Kaubi ja Kristiina Paunel andsid ülevaate ka päästeameti ettekirjutustest 
Mustjala kooli kohta. Kõik need puudused saavad tulevikus likvideeritud. Lasteaia 
hallitav sein on saanud tänu toimivale ventilatsioonile praegusel hetkel korda. Õhk 
liigub majas ja see takistab niiskusel tekkida.  
 

● Mustjala lasteaed on seoses elektrikilbi vahetusega suletud 9.-10.06 
 

● Marii Maamägi tegi tähelepaneku, et kui lasteaed on suletud töötajate haigestumise 
tõttu, siis need töötajad peaksid reaalselt ka kodus haigust ravima,  mitte liikuma 
samal ajal kodust väljaspool. 
 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Edith Viira 
 protokollija 


